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Geacht college, geachte raadsleden, 

 

Begin oktober ontving u de gewijzigde conceptbegroting 2021 van PlusOV, waarbij u de 

gelegenheid kreeg om een zienswijze in te dienen. De gemeente Hattem maakte hiervan als enige 

gemeente gebruik, waarvoor onze dank. In deze brief informeer ik u over de keuzes die het 

bestuur van PlusOV heeft gemaakt. 

 

Zienswijze gemeente Hattem 
Gemeente Hattem diende een zienswijze in om nogmaals te benadrukken dat de gewijzigde 
begroting opnieuw een kostenverhogend effect voor haar gemeente heeft. Dat is voor de 
gemeente Hattem een onaangename verrassing. 
 
PlusOV herkent het door Hattem gestelde in de zienswijze en ziet eveneens in dat de 
begrotingswijziging een nadelig effect heeft voor de bijdrage van de gemeente Hattem. Ook de 
gemeenten Brummen en Voorst zijn door deze wijziging geconfronteerd met een hogere bijdrage. 
Wellicht ten overvloede benadrukt het bestuur dat zij deze consequentie van de wijziging voor 
alle drie de gemeenten evenzeer als vervelend ervaart. 
 
Gemeente Hattem spreekt in haar zienswijze de verwachting uit dat het bestuur van PlusOV haar 
beslissing over de begrotingswijziging niet zal veranderen. De overweging van het bestuur om 
haar beslissing over de begrotingswijzing niet te veranderen, is gebaseerd op een zo zuiver en 
transparant mogelijke verdeling van de werkelijke kosten over de aangesloten gemeenten. Deze 
begrotingswijziging heeft betrekking op de vereveningssystematiek waarvan het bestuur heeft 
vastgesteld dat dit de meest zuivere methode is om de werkelijke kosten voor de gemeente te 
bepalen. Daarmee weegt het bestuur de zuiverheid en transparantie van de methode zwaarder 
dan de consequenties. 
 
Gemeente Hattem stelt in haar brief dat haar invloed op de kosten, nu we al zo ver in het jaar 
2020 zaten, klein is. Tevens gaf de gemeente aan dat de lagere werkelijke kosten als gevolg van 
de coronacrisis de pijn weliswaar verzachten, maar geen structurele oplossing bieden. Deze 
constatering is juist. Daarom wordt door PlusOV gewerkt aan structurele oplossingen voor het 
verlagen van de kosten. Daarnaast zullen we in overleg met de consulenten en de 



 

 

beleidsmedewerker van Hattem gaan onderzoeken of meer en slimmere combinaties in het 
vervoer mogelijk zijn. Dit vereist een intensieve samenwerking tussen beide organisaties. In de 
samenwerking met de gemeente Voorst hebben we inmiddels relevante ervaring opgedaan. 
 
 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

De heer H. Meijer

directeur PlusOV 


